

Customs Notice No. (12/2022)

**Amending Customs Notice No. 6/2022 on
Temporary Suspension of Export and Re-Export of
Wheat and Wheat Flour**

Further to the Customs Notice No. 6/2022 dated 30/06/2022 Temporary Suspension of Export and re-Export of Wheat and Wheat Flour, and pursuant to the Federal Authority for Identity, Citizenship, Customs and Ports Security's letter Ref. No. (1670/2022) dated 16/11/2022, and the attached thereto Ministry of Economy letter Ref. No. 989/2022 dated 14/11/2022, and hereby enclosed Ministerial Decision No. 144 of 2022 on Temporary Suspension of Export and Re-Export of Wheat and Wheat Flour To the rest of the world ;

The following has been decided:

Article (1)

Article (2) of the aforementioned Customs Notice No. 6/2022 dated on 30/06/2022 shall be repealed.

Article (2)

Article (3) of the Customs Notice No. 6/2022 dated on 30/06/2022 is hereby amended and replaced by the following:

- The export permit issued by the Ministry of Economy shall be valid for 30 days from the date of issuance and must be submitted to Dubai Customs via electronic clearance systems in order to complete the procedures for exporting the shipment out of the UAE.

إعلان جمركي رقم (2022/12)

**بشأن تعديل الإعلان الجمركي رقم (2022/6) بشأن وقف
تصدير وإعادة تصدير القمح (الحنطة) ودقيق القمح بشكل مؤقت
خارج الدولة**

إلحاقاً بالإعلان الجمركي رقم (2022/6) الصادر بتاريخ 2022/06/30، بشأن وقف تصدير وإعادة تصدير القمح (الحنطة) ودقيق القمح بشكل مؤقت خارج الدولة وبناء على كتاب الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية والجمارك وأمن المنافذ رقم (هـ أ ج/ق ج/س/1670/2022) المؤرخ 2022/11/16، ومرفقه كتاب وزارة الاقتصاد رقم (م.و.ز.إ.م.م.ض/989/2022) المؤرخ 2022/11/14، ومرفقه قرار وزارة الاقتصاد رقم (144) لسنة 2022، في شأن وقف تصدير وإعادة تصدير القمح (الحنطة) ودقيق القمح بشكل مؤقت إلى خارج الدولة؛

فقد تقرر ما يلي:

المادة (1)

تلغى المادة (2) من الإعلان الجمركي رقم (2022/6) والصادر بتاريخ 2022/06/30 المشار إليه أعلاه.

المادة (2)

يستبدل بنص المادة (3) من الإعلان الجمركي رقم (2022/6) والصادر بتاريخ 2022/06/30 المشار إليه أعلاه لتصبح كما يلي:

- يكون إذن التصدير الذي تُصدره وزارة الاقتصاد صالحاً لمدة 30 يوماً من تاريخ صدوره ويجب تقديمه لجمارك دبي عبر أنظمة التخليص الالكترونية لاستكمال الإجراءات الجمركية لتصدير الشحنة إلى خارج الدولة.

b. The request for such permit shall be submitted to the Ministry of Economy's Anti-Injurious Practices Department through the ministry website at the following e-services link:

<https://services.economy.ae/m/Pages/CategoryServices.aspx?CategoryID=24&lang=ar-AE>

Article (3)

This Notice shall come into force from the date of issuance. All concerned departments must take all the necessary measures to implement its provisions in their respective area of competence.

Ahmed Mahboob Musabih
Director General



أحمد محبوب مصبح
المدير العام

ب- يتم تقديم الطلب إلى إدارة مكافحة الممارسات الضارة التابعة لوزارة الاقتصاد من خلال الموقع الإلكتروني التابع للوزارة على رابط الخدمات الإلكترونية:

<https://services.economy.ae/m/Pages/CategoryServices.aspx?CategoryID=24&lang=ar-AE>

المادة (3)

يعمل بهذا الإعلان اعتباراً من تاريخ صدوره وعلى كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذ ما ورد فيه كل فيما يخصه.

Issued on : 30/11/2022

صدر بتاريخ : 2022/11/30